
 
- Центъра на града – видях най-красивата църква досега – разбира се БЛАГОДАРИХ за 

всичко, което видях тези 18 дни. Парка също е прекрасен – различни атракции, деца – 

много деца – играят, викат, смеят се - деца !!! 

 

 



- Музея на племето Лима – страхотно място – обхващало е повече от 170 декара, но сега 

е разположен на не повече от 17 декара. Всичко останало е приватизирано и   

 
застроено с къщи и блокове. Как се казваше онази думичка …., забравил съм я защото 

при нас я няма . Дворецът е изграден от кирпич и е устоял повече от 2000 години. 

Оказа се, че по тези земи е имало цивилизация и преди инките, които са строили  така, 

че тези постройки са издържали ред земетресения и все още съществуват – май трябва 

да се връщаме към кирпича  - щом е толкова устойчив!!! 

- Към 1 часа след обед се събираме в хотела и тръгваме към летището. Последното 

задръстване – махаме на всички със смесено чувство. Беше хубаво и интересно, беше 

тъжно заради реалността в тази страна, радваме се, че успяхме да видим всичко за 

което си бяхме мечтали, радваме се, че си отиваме в къщи и сме сигурни, че ще има 

нови предизвикателства. Алекс вече ни подпали чергата с разкази за Чили, за 

Патагония.  

- Стигаме до летището, минаваме полагащите се проверки и след 2 часа сме в самолета. 

Този път съм се подготвил – тънката грейка е с мене. 10-те часа минават бързо – съня 

взе своето. Само дето този самолет беше малко по-стар и съответно по-тесен. Да му 

мислят големите хора .  
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- Пристигаме в Париж към 2 часа след обед - вече сме в рамките на новия ден. Бързичко 

се настаняваме в хотелче, което е в рамките на летището. Днес ще се видим с Доменик. 

Групата ще ходи до Айфейловата кула – няма лошо. Аз се връщам на летището, взимам 

бързото метро и отпрашвам към града.  



- С Доменик се разбрахме да се видим около Нотърдам. Така и стана. 

 
 

 
- Разходихме се, показа ми сградата на Сурбоната и неговия институт. Обсъдихме 

проблемите на Арева, насладихме се на уюта на любимото му ресторантче  и вечерта 

мина на един дъх.  

- Дадох му камъчетата – много им се зарадва, разказа ми кое как се казва, набързо 

направи планове за това от кое какво ще измайстори – браво на него !!! 

- Късно вечерта обратно в хотела и в леглото. Е имаше малко приключение, но всичко 

мина добре  - като излизате от хотела си взимайте неговата визитна картичка със себе 

се – иначе ще имате проблеми !!! Понякога в един същи район има няколко хотела с 

едно и също име – просто са верига и ако не знаеш кой точно е твоя – проблеми. Е – с 

помощта на една симпатяга си намерих хотела – и французите са хора – особено 

мацките !!! Утре ще съм си в къщи . 
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- Ставаме рано. Няма раници и багажи. С шатъла се добираме до нашия термирал и в 

самолета. 3 часа и сме в София. В къщи сме си !!! 

- Багажите на всички дойдоха без проблем. Правим последната снимка – обещания за 

изпращане на фотографски постижения и който от където е . 



 
 

 
- За всичко, което преживях тези 18 дни благодаря на Лили и Боби, на Светослава и 

Данчо, на Краси и Петьо, на Роси и Ицето, на Деби, на Дани, на Тигърчето Петьо и най-

вече БЛАГОДАРЯ на Тигърчето Алекс – да е жив и здрави и все такива неща да 

организира.  

- Маята ме чака навън с една огромна роза – хубаво е !!! 

- Хубаво е че сме в къщи, лошото е че се връщаме към обичайните си задължения и 

адренилина ще ни липсва.  

- НО – това, което е пред нас, си е за нас. Да сме живи и здрави !!!  

 

 

ГОНДА ВОДА,  приятели !!! 
 

 

 


